
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 25. juni 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 251
Aktstykke om etableringen af et nyt statsligt aktieselskab (Fonden) som skal kunne yde

rekapitalisering

Spørgsmål 2
Hvorfor skal tildelingsretten løbe i 20 år, i lyset af, at det er meget lang tid og i og med at

den kan handles videre kan den repræsentere meget stor værdi – og vel også lidt hæm-

me fremtidige kapitaludvidelser i selskabet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Torsten Schack Pedersen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Torsten.Schack.Pedersen@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Jens Joel

formand
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